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بازار ارز و طلا با کاهش قیمت ها مواجه شد

سیگنال آمریکایی
 به بازار ارز ایران

دبیرکل حزب مردم سالاری: بسیاری از توافقات فعلی در وین در دولت سابق هم امکانپذیر بود

آمریکا بخشی از معافیت های تحریمی  ایران را بازگرداند

پیام واشنگتن در آستانه راند نهایی مذاکرات وین

سیدحسن خمینی در دیدار امیرعبداللهیان و معاونین وزارت امور خارجه:

بدون عجله باید تصمیمات شجاعانه گرفت

مطبوعات در سال 1401 
از پرداخت مالیات بر آگهی معاف شدند

اسکادران های شکاری سوخو در بلاروس مستقر شدند

نمایش قدرت تهاجمی کرملین مقابل ناتو

سخنگوی کمیسیون تلفیق لایحه بودجه سال ۱۴۰۱ مجلس از معافیت مطبوعات و رسانه ها برای پرداخت مالیات بر ارزش افزوده برای انتشار آگهی های تبلیغاتی 
خبر داد. به گزارش ایرنا، »رحیم زارع«  در توضیح نشســت نوبت بعدازظهر روز شــنبه کمیسیون تلفیق بودجه ۱۴۰۱ به خبرنگاران گفت: در این نشست اعضای 
کمیسیون با الحاق یک بند به تبصره ۹ لایحه بودجه ۱۴۰۱ موافقت کردند. به موجب این مصوبه، نشریات و مطبوعات از پرداخت مالیات بر ارزش افزوده برای چاپ 
و انتشار آگهی های تبلیغاتی در سال آینده معاف شدند. بر این اساس، تبلیغات کالاها و خدمات داخلی در روزنامه ها و نشریات در سال ۱۴۰۱ مشمول جز )۳( بند 

)ب( ماده ۹ قانون مالیات بر ارزش افزوده نمی باشد.
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انتقاد از سخنان وزیر آموزش و پرورش درباره کرونا 

افزایش خطر »بازگشایی مدارس« 
با »بی اطلاعی وزیر از خطرات امُیکرون« 

 

در سال ۱۳۸۶ کلنگ شرکت صنعت فولاد شادگان به عنوان 
یکی از طرح های هشت گانه فولاد )هرچند بعدها این طرح ها به 
هفت طرح تقلیل یافت( به زمین زده شــد. این واحد فولادی 
واقع در اســتان خوزســتان، واحد احیای مستقیم محسوب 
می شــود که آهن اسفنجی تولید می کند. فولاد شادگان جزو 
واحدهایی به شــمار می رود که با فناوری ایرانی پرد و ظرفیت 
۸۰۰ هزار تن در ســال ۱۳۹۶ به صورت رسمی افتتاح و وارد 
مدار تولید شد. این شرکت در ۹ ماه سال ۱۴۰۰ قادر به تولید 
۵۹۶هزار و ۶۰۴تن شده  و براساس پیش بینی ها قادر است تا 
پایان ســال از ظرفیت اســمی خود نیز عبور کند. برنامه های 

توسعه ای این مجموعه نیز براساس برنامه پیش می رود.
تولید بالاتر از ظرفیت اسمی را 

محقق می کنیم
مدیرعامل فولاد شــادگان با اشاره به عملکرد این شرکت 

در ســال ۱۴۰۰ عنوان کرد: تا پایان آذر ۱۴۰۰ فولاد شادگان 
موفق به تولید ۵۹۶هزار و ۶۰۴تن شــده  که براســاس برنامه 
تعیین شده پیش رفته  است و با این روند تولید امیدواریم برای 
نخســتین سال بتوانیم به ظرفیت اســمی کارخانه که تولید 
۸۰۰هزار تن است، دســت پیدا کنیم و حتی به تناژی بالاتر 

از ظرفیت اسمی برسیم.  
حسین کهزاد در ادامه خاطرنشان کرد: همچنین در زمینه 
نرخ تولید ســاعتی در کارخانه قادر شده ایم بالاتر از ظرفیت 
اسمی کارخانه را که ۱۰۴تن بر ساعت است به تثبیت برسانیم 
و به عبــارت دقیق تر نرخ تولید آن بیــن ۱۰۷ تا ۱۰۸تن بر 
ساعت در کارخانه به تثبیت رسیده است. امیدواریم این روند 
را روز به روز بهبود ببخشیم تا در پایان سال بتوانیم به تولیدی 

بیش از ظرفیت اسمی کارخانه دست پیدا کنیم.  
وی در ادامه با اشــاره به محقق شدن این موضوع که چه 

عواملی در رســیدن ما به تولید بیش از ظرفیت کارخانه موثر 
واقع شده است، گفت: مهم ترین عواملی که سبب شده است به 
این میزان ظرفیت تولید برسیم، در وهله نخست بحث انسجام 
و همدلی و بهره وری نیروی انســانی در فولاد شادگان است و 
بــه نوعی با ایجاد میثاقی بین تمام کارکنان شــکل گرفته و 
آن میثــاق، تعهد به تناژ تولید و کیفیت محصول اســت. این 
موضوع باعث شــد مشــکلات بزرگ و کوچک که به عنوان 
موانع بر ســر راه تولید قرار داشتند، به تدریج برطرف شوند تا 
در مجمــوع بتوانیم آمار تولیــد را هم به لحاظ کمی و هم به 
لحاظ کیفی تثبیت کنیم.  مدیرعامل فولاد شادگان در ادامه 
یادآور شد: عامل دوم موفقیت شادگان در رسیدن به ظرفیت 
اسمی در این مجموعه، همکاری و تعامل خوبی است که بین 
فولاد شادگان و سناباد به عنوان تامین کننده اصلی گندله این 
مجموعه شکل گرفت که سبب تولید محصول باکیفیت شد؛ 
چراکه نقش مهمی در کیفیت آهن اســفنجی گندله باکیفیت 
برعهده دارد. به همین خاطر همکاری بســیار خوبی بین این 
دو شــرکت شکل گرفته و ثمره آن تولید باکیفیت محصولات 
ما شده اســت. تمام این موارد سبب خواهد شد براساس این 
روال تا پایان سال از ظرفیت رسمی فولاد شادگان عبور کنیم. 

کهــزاد در ادامه خاطرنشــان کرد: عامل مهــم دیگر در 
موفقیت این مجموعه، بحث هزینه های تمام شده برای تولید 
آهن اســفنجی اســت که روی هر یک از عواملی که روی این 
قیمت تاثیرگذار اســت، راهکارهایی را پیش بینی کرده ایم که 
سبب کاهش هزینه های تولید شده است. تمام عوامل منسجم 
شده اند و راهکارها در حال عملیاتی شدن هستند که در آینده 
شاهد ثمرات آن خواهیم بود و باعث سودآوری فولاد شادگان 

می شود.
طرح های توسعه ای 

فولاد شادگان
مدیرعامل فــولاد شــادگان همچنین با اشــاره به طرح 
توســعه ای فولادســازی فولاد شادگان خاطرنشــان کرد: در 
زمینه طرح توسعه ای فولادســازی در فولاد شادگان تاکنون 
حدود ۷۰درصد پیشرفت کار داشته  ایم و براساس برنامه ریزی 
انجام شده امیدواریم در نیمه نخست سال ۱۴۰۲ این طرح نیز 

به بهره برداری برسد.

 البته در این طرح ها بر ســر راه کار ما گره های بســیاری 
از جمله تمدید نشــدن ال ســی پروژه، مشکل پیمانکار خط 
ریخته گری و... وجود داشت که این مسائل برطرف شده  و در 
فاز عملیاتی قرار گرفته اند که امیدواریم در زمان مقرر این واحد 

را به بهره برداری برسانیم.
کهزاد در ادامه خاطرنشــان کرد: در کنار فولادســازی، از  
محل فاینانس مازادی که برای این پروژه در نظر گرفته شده 
بود، افزایش و توســعه فولاد شادگان به ظرفیت ۲میلیون تن 
را در نظر گرفته ایم که این توســعه با ایجــاد راه اندازی یک 
پلنت اسلب با ظرفیت یک میلیون و ۲۰۰هزار تن خواهد بود. 
این پروژه نیز با شرکت دانیلی به عنوان طراح و تامین کننده 
تجهیزات نهایی و قرارداد آن بسته شده است و اکنون منتظر 
نهایی شــدن ال سی هســتیم که کار تمدید آن نیز به انجام 
رسیده است و براساس قولی که داده شده تا پایان ماه ژانویه 
این ال سی تمدید می شــود. با این طرح هم گره ریخته گری 
فاز اول و هم در کل، گره فاز دوم باز می شــود و هر دوی این 

طرح ها در فاز عملیاتی قرار می گیرند.
اقدامات فولاد شادگان
 در زمینه محیط زیست

مدیرعامل فولاد شادگان همچنین با اشاره به موضوع توجه 
این شرکت به محیط زیســت عنوان کرد: در کنار بحث های 
توســعه، تمرکز فولاد شــادگان بر محیط زیست نیز به شدت 
بالاســت و در این مدت در حوزه های مختلف محیط زیست 
فعال بودیم و اقدام های خوبی در این راســتا انجام داده ایم، از 
جمله اینکه بحث پســاب فولاد شادگان در دست اقدام است. 
البته باید یادآوری کنم که این طرح تا پیش از این پیمانکاری 
گرفته و قراردادی نیز بسته شده بود، ولی به دلیل مشکلاتی 
که روی قیمت ارز بین پیمانکار و کارفرما پیش آمده بود، این 
قرارداد فسخ شد، اما با توجه به تلاشی که انجام شد، قرارداد 
با پیمانکار دوم نهایی و کار آغاز شــده اســت که امیدواریم 
طی زمان محدودی این پروژه به اتمام برســد و در مدار قرار 
بگیرد. کهزاد با تاکید بر این موضوع که به شدت روی موضوع 

محیط زیست تمرکز داریم، تصریح کرد: در بحث غبارگیرها 
نیز تمام غبارگیرهــا -به غیر از یکــی دو غبارگیر- تکمیل 
شــده اند و از این بابت می توانیم بحث غباری را که در محیط 

ایجاد می شود کنترل کنیم.
اقدامات فولاد شادگان 

در زمینه کاهش مصرف انرژی
مدیرعامل فولاد شــادگان همچنین با اشــاره به کاهش 
مصــرف انرژی در حوزه هــای مختلف ایــن کارخانه ها بیان 
کرد: در زمینه کاهــش مصرف انرژی هایی همچون آب، برق 
و گاز اقدام هایی انجام داده ایم که در حال مهندسی و بررسی 
هســتند و در آینده نزدیک در فــاز عملیاتی قرار می گیرند. 
امیدواریم در این راستا جزو شرکت های پیشرو باشیم و ضمن 
اینکه تولید می کنیم، کمترین اثر را بر محیط زیست کارخانه 

و اطراف آن داشته باشیم.
صنعت فولاد نیازمند نگاه ملی 

برای تامین انرژی است
کهزاد خاطرنشان کرد: در کنار بحث های تولید و توسعه، 
بحث های پشتیبانی را داریم که البته از حوزه عملیاتی فولاد 
شــادگان خارج است؛ مانند بحث های تامین پایدار گاز و برق 
که در ســال جاری برای آن محدودیت هایی اعمال شــد. در 
ابتدای سال به دلیل محدودیت هایی که در زمینه برق اعمال 

شد، بیش از ۳۰هزار تن تولید خود را از دست دادیم. 
در نیمه ســال نیز با محدودیت گاز و برق روبه رو شــدیم 
که فشــارهای بســیاری را به مجموعه تحمیل کرد که این 
محدودیت ها بــر میزان تولید ما اثرگــذار خواهند بود و اگر 
موضوع مصرف انرژی حل نشود و به زودی راهکار ملی برای 
این موضوع در نظر گرفته نشــود، روی صنعت، سودآوری و 
توجیه پذیری صنایع به شدت اثر منفی به همراه خواهد داشت.  
انتظار داریم در سطح کلان و به صورت ملی به این مسائل 
نگاه شــود و راهکارهای ملی برای این موضوع در نظر گرفته 
شــود؛ در غیر این صورت صنعت به شدت آسیب پذیر خواهد 

شد.

حسین کهزاد، مدیرعامل شرکت اعلام کرد

تولید فراتر از ظرفیت اسـمی در فولاد شـادگان

تا پایان آذر 1۴00 فولاد شادگان موفق 
به تولید 5۹۶هزار و ۶0۴تن شــده  که 
رفته   پیش  تعیین شده  برنامه  براساس 
اســت و با این روند تولید امیدواریم 
برای نخستین سال بتوانیم به ظرفیت 
تن  ۸00هزار  تولید  که  کارخانه  اسمی 
است، دست پیدا کنیم و حتی به تناژی 

بالاتر از ظرفیت اسمی برسیم.  

درآمد 10 درصد ثروتمند جامعه، 14 برابر درآمد 10 درصد فقیر جامعه است!

رشد مداوم نابرابری درآمدی در ایران

صفحه۴


